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Obecné   z a s t u p i t e ľ s t v o   v Ini 

 

 
 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Ini, konaného dňa 11.06.2025 

 

Bod 1 Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

Na úvod p. starosta Mgr. Adrián Juhás, MBA privítal, poslankyne, poslancov, hlavného 

kontrolóra, zamestnancov  a hostí. Otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva v Ini. Požiadal  

o vypnutie zvonenia na mobilných telefónoch.   

Pán starosta Mgr. Adrián Juhás, MBA uviedol, že program všetci dostali, bol súčasťou 

pozvánky.  

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje program zasadnutia 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. I. 

 

Bod 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie, schválenie 

programu 

Pán starosta Mgr. Adrián Juhás, MBA do návrhovej komisie navrhol členov v zložení: 

Marek Hentek, Richard Vallo 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje členov návrhovej komisie 

 

Pán starosta  za zapisovateľku určil pani Ivanu Bahík a za overovateľov zápisnice určil: 

Filip Žák, Simona Szabóová. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov 

zápisnice.  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. II. 

 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

Pán Ing. Obický, hlavný kontrolór obce prečítal uznesenia zo zastupiteľstva zo dňa 

05.03.2025.  Uznesenie tvorí prílohu zápisnice. 

Spýtal sa, či sú k uzneseniu nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení.  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č.III. 
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Bod 4 Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2024 

Pán Ing. Obický, hlavný kontrolór obce predniesol jednotlivé body zo stanoviska hlavného 

kontrolóra k návrhu Záverečného účtu obce Iňa za rok 2024, materiál mali poslanci 

k dispozícií na oboznámenie  už pred zastupiteľstvom. Odborné stanovisko spracoval na 

základe predloženého návrhu záverečného účtu obce Iňa za rok 2024. Návrh Záverečného 

účtu obce Iňa za rok 2024 bol zverejnený dňa 26.5.2025 na úradnej tabuli obce a na webovom 

sídle obce. 

Opýtal sa, či sú k stanovisku nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

k Záverečnému účtu za rok 2024.  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

 

Bod 5 Záverečný účet obce za rok 2024 a Individuálna výročná správa obce za rok 2024 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla zastupiteľstvu jednotlivé body z vypracovaného 

návrhu záverečného účtu obce a výročnej správy. Predmetné dokumenty mali poslanci k 

dispozícií už pred zastupiteľstvom, zároveň boli vyvesené 15 dní pred konaním zastupiteľstva 

a sú prílohou k zápisnice.  

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje Záverečný účet obce Iňa za rok 2024 a celoročné 

hospodárenie bez výhrad. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia v sume 

1860,43 € na tvorbu rezervného fondu. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie Individuálnu výročnú správu obce Iňa za rok 

2024. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

 

Bod 6 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2025 

Pán Ing. Obický, hlavný kontrolór obce predniesol jednotlivé body z návrhu kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2025, materiál mali poslanci k dispozícií už 

pred zastupiteľstvom zároveň bol vyvesený 15 dní pred konaním zastupiteľstva. Opýtal sa, či 

sú k návrhu nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Iňa na II. polrok 2025.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini, poveruje hlavného kontrolóra vykonať kontroly podľa 

predloženého plánu kontrol na II .polrok 2025 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 
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Bod 7 Informácie o plnení rozpočtu za 1Q 2025 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla informácie o plnení rozpočtu za rok 1Q 2025. 

Informácie tvoria prílohu zápisnice.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie o plnení rozpočtu za 1Q 2025.  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 

 

Bod 8 Žiadosť o preklasifikovanie parciel 

Na obecný úrad bola dňa 7.4.2025 doručená žiadosť od pána Milana Debnára o možnosť 

preklasifikovať parcely 310/3, 310/2 a 325/4 na stavebný pozemok v celkovej ploche 14 

427m2. Jeho zámer je vytvorenie parciel vhodných na výstavbu rodinných domov, pre deti na 

rekreáciu alebo na celoročné bývanie a časť na zhodnotenie a prípadný predaj v budúcnosti. 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, nemá námietky voči žiadosti o preklasifikovanie parciel od 

pána Milana Debnára 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

 

Bod 9 Darovanie pozemkov pre obec Iňa 

Na obecný úrad bol dňa 15.5.2025 doručený list od pani Valérie Tóthovej a jej syna Tivadara 

Tótha z Loku, ktorí v katastrálnom území Iňa vlastnia pozemky par. Č 714/1, 714/2, 714/3, 

714/4, 714/5 o výmere 773 vinica, 130 orná pôda, 366 záhrada a 636/3, 635/3, 636/6 

o výmere 750 vinica a 284 záhrada celkový výmer pozemkov je 2 599. V liste uvádzajú, že 

pozemky už roky nevyužívajú, dokonca, že sa cesta na pozemok stala neprístupnou.  

Pozemok sa nachádza vo viniciach, ktoré sú roky opustené, pozemky sú neudržiavané a pre 

obec by vznikli náklady na prepis čiže na geodeta, notára, katastrálny úrad a samozrejme 

udržiavanie takéhoto pozemku, takže úžitok pre obec by bol minimálny a pozemok pre obec 

nevyužiteľný. 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, neprijíma  dar vo forme pozemkov, z dôvodu nehospodárnosti 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

 Bod 10 Informácia starostu o akciách a projektoch 

Na začiatok spomeniem akcie, ktoré sme už absolvovali: 

-MDŽ- rozdali sme pozdrav do schránok 

-Veľkonočné tvorivé dielne-detičky mali k dispozícií kreatívny materiál na tvorenie, 

maľovali vajíčka, tvorili z papiera, potom vonku na ihrisku hľadali čokoládové vajíčka, 

občerstvenie, akcia mala dobrý ohlas 

-stavanie mája – chlapi boli v lese po strom, ženy a deti ho potom ozdobovali stužkami, 

následne sme zapálili vatru a opekali si kto si čo doniesol 

-deň matiek – kúpili sme kvietok v črepníku – dahlia a spolu s poslancom Marekom 

Hentekom sme ich rozniesli domov každej matke 

-MDD –tento rok medzi deti zavítal Smieško Lupi s vystúpením Veľká zlodejina, po 
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predstavení nasledovala penová párty, ktorú pre nás pripravili Hasiči z DHZ Vinodol, náš 

občan pán Miloš Polák sa ponúkol, že prevezie deti na veľkej štvorkolke, každé dieťa dostalo 

sladký balíček, podávali sme pizzu, hranolky a rôzne iné občerstvenie 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie prednesené informácie starostu 

o uskutočnených obecných akciách 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 

 

Akcie, ktoré nás čakajú: 

- Deň obce Iňa 2025 – na minulom zastupiteľstve sme si určili: 12.7.2025 16:00, hudobná 

skupina Lipka Trend, Harmonikár a kapela Novum, predajné stánky alko – nealko, lángoše, 

hračky, pre deti skákací hrad a reťazák, akcia do 1 500€  

 

Vzhľadom na to, že cez našu obec vedie obchádzka kvôli uzávere mosta v Hornom Piali 

neodporúčame, aby sa uskutočnila akcia Deň obce Iňa 2025. 

Ide nám o bezpečnosť našich občanov a hlavne detí, nakoľko je momentálne cesta veľmi 

vyťažená a frekventovaná osobnými a nákladnými autami, ktoré obcou prechádzajú 

kvôli obchádzke.  

Počas akcie Deň obce je zvýšený pohyb ľudí po dedine, deti môžu vybehnúť 

a návštevníci akcie autami vždy parkujú na hlavnej ceste.  

V júli je obdobie žatvy, takže cez obec po obchádzkovej trase pôjde aj ťažká 

poľnohospodárska technika, bude zvýšená aj prašnosť a hlučnosť. 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje zrušenie akcie Deň obce Iňa 2025 kvôli obchádzke, 

ktorá vedie cez obec Iňa 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 

 

-Hody 2025- 1. októbrová nedeľa 5.10.2025, skúsime objednať kolotoč alebo strelnicu, 

predajný stánok, akcia do 500€, na septembrovom zastupiteľstve zvážime uskutočnenie akcie, 

pokiaľ bude obchádzka pokračovať aj v októbri 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu hody 2025 podľa predloženého návrhu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 

 

-október mesiac úcty k starším- oslovíme škôlku alebo deti z obce, ktoré by mohli vystúpiť, 

slávnostný obed, hudba skúsime zajednať Jadranku, Evu Mázikovú alebo Gizku Oňovú, malý 

darček pre každého dôchodcu a malý dar pre jubilantov,  rozpočet do 1 000€ 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu október mesiac úcty k starším 2025 podľa 

predloženého návrhu 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, poveruje starostu na zistenie cenových ponúk a objednanie 
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hudobného programu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 

 

Ďalšie informácie: 

-obchádzka – cez našu obec bude viesť obchádzková trasa, nakoľko je uzavretý most v obci 

Horný Pial, podľa predpokladu bude táto obchádzka do 30.09.2025 

-zmluva o výpožičke- podpísali sme s Bariak s.r.o. zmluvu o výpožičke, predĺžili sme ju na 1 

rok s možnosťou ďalšieho predĺženia v budúcnosti 

-splatili sme Municipálny úver- PPA nám refundovala náklady na ihrisko v sume 28 

789,44€  a splatili sme municipálny úver v Prima banke v sume 27 122,64€ 

-oprava ciest miestnych komunikácií turbom – na cintoríne, pri obchode, uličky v obci, 

ešte opravíme cestu aj na kolóniu 

-schody – kúpili sme drevené dosky a náš občan Ivan Laurenčík nám bezodplatne pozváral 

novú konštrukciu na schodisko, ktoré využívame pri obecných akciách 

-vystrihávame porasty zarastené v plote na cintoríne – rokmi zarastené porasty naša 

pracovníčka vystriháva z plotu a vytrháva burinu okolo plotu 

-oprava múrika a plotu na cintoríne -nakúpili sme materiál a naši pracovníci oškrabali starý 

náter na plote a natreli ho na novo, následne oškrabali betónový múrik, naniesli hydroizoláciu, 

penetrák, sieťku, rohové lišty, kleber a omietku na betónový múrik, posledný krok bude 

fasádna farba 

-oprava lavičiek -nakúpili sme drevo a farbu na natieranie konštrukcií a naši pracovníci 

zrenovovali lavičky na cintoríne, v kostole a v parku pred cintorínom 

-výsadba zelene a čistenie jarkov – tieto akcie máme v pláne realizovať na budúci rok na jar, 

nakoľko, keď sú vysoké teploty sa výsadba stromov neodporúča 

-mulčovanie obce- chcel by som veľmi pekne poďakovať poslancovi Marekovi Hentekovi, 

že nám prišiel bezodplatne pomulčovať obec, je to obrovská pomoc a ušetrí nám nemalé 

výdavky, ďakujeme  

-upratovanie plochy pri vjazde do obce – cestári nám v obci opravujú zvodidlá pri vstupe 

do obce z Loku, dal som im vyrovnať a vyčisť túto plochu a nakoľko by nevedeli do zeme 

zatĺcť zvodidlá naviezli tam novú zem, ktorú rozhrabali a vyrovnali terén 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie prednesené informácie starostu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 

 

-oprava múrika na cintoríne- chcel by som, aby sme pokračovali aj s ďalšou časťou múrika 

(oškrabať betónový múrik, naniesť hydroizoláciu, penetrák, sieťku, rohové lišty, kleber 

a omietku a fasádnu farbu) niekedy na jeseň nakoľko teraz už bude teplo, rozpočet do 1 000 € 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje pokračovanie opravy múrika na cintoríne v sume do 

1000 €  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 

 

-zameranie plochy pri vjazde do obce geodetom – chcel by som dať zamerať túto plochu, 
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nakoľko nevieme po kade siaha obecný pozemok, aby sme nevyužívali cudzí pozemok  

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje zameranie plochy pri vjazde do obce geodetom 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, poveruje starostu na vybavenie potrebných náležitostí 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 

 

Projekty do ktorých sme sa zapojili: 

-NSK podanie žiadosti-podali sme žiadosť v rámci dotačného programu Všeobecný rozvoj 

územia NSK na kalendárny rok 2025 vo výške 5 000,00 EUR s názvom Oprava a 

modernizácia obecného úradu a kultúrneho domu, podpísali sme zmluvu s NSK do 20 dní po 

nadobudnutí účinnosti pošlú peniaze, oprávnené výdavky podľa projektu:  

- Maliarske práce  

- Výmena dverí 

 – Klimatizácia 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje prijatie dotácie 5000€ z Nitrianskeho samosprávneho 

kraja  

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje dofinancovanie projektu z rezervného fondu v sume 

do 1000€ 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 

 

-podanie žiadosti na výzvu MFSR Individuálne potreby obcí v roku 2025- MFSR vydalo 

výzvu na individuálne potreby obcí, podali sme žiadosť s názvom Obnova vybavenia 

kultúrneho domu v obci Iňa (oprava schodiska, nákup nového vybavenia kuchynky 

a kultúrneho domu, nová brána s bránkou, klimatizačné zariadenie do sály) 

11 400 € požadujeme od MFSR a 5% čiže 600 € je spoluúčasť obce 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje podanie žiadosti na výzvu MFSR Individuálne 

potreby obcí 2025 a financovanie spoluúčasti 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, poveruje starostu v prípade úspešnosti projektu podpisom 

zmluvy 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 

 

Bod 11 Rôzne 

-kosačka Stihl – pokazil sa krovinorez Stihl FS 400, dali sme ho do servisu, technik sa 

vyjadril, že treba generálnu opravu v hodnote  nad 600€, oprava v tomto rozsahu je 

nerentabilná vzhľadom k veku kosačky, ktorá bola zaradená do majetku v roku 2005, ponúkli 

nám nové modely, vybral som krovinorez Stihl FS 461 C-EM je to profesionálna a 

kvalitnejšia rada stál 1199€, ktorú budeme financovať z fondu, ktorý sa používa na 

udržiavanie zelene. 
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Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje zakúpenie nového krovinorezu Stihl 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 

 

 -pódium pri multifunkčnom ihrisku- niekto nám zdevastoval elektriku a kabeláž na pódiu, 

rozkopal zástrčky, vytrhal káble, na kamerovom systéme nie je vidno priamo na pódium takže 

to nevieme nikomu dokázať 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie, že bude nutné opraviť elektriku a kabeláž na 

pódiu pri multifunkčnom ihrisku 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 

 

Bod 12 Diskusia 

-Ing. František Gajdoš, konateľ SG Team s.r.o. nás oboznámil so svojou žiadosťou 

o odkúpenie časti obecného pozemku s par. č. 108, ktorý susedí s jeho nehnuteľnosťou. 

Prílohou žiadosti je aj snímka z katastrálnej mapy, na ktorej je znázornená predmetná časť 

pozemku. Momentálne presnú výmeru neuviedol, do nasledujúceho zastupiteľstva budeme 

potrebovať doložiť geometrický plán o akú rozlohu ide a znalecký posudok hodnoty 

pozemku.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie žiadosť o odkúpenie pozemku 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie diskusné príspevky tak ako boli prednesené. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 

 

Bod 13 Záver 

Predsedajúci Mgr. Adrián Juhás, MBA, starosta obce na záver poďakoval prítomným za 

aktívnu  účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Starosta obce:  Mgr. Adrián Juhás, MBA 

 

Overovatelia zápisnice: Filip Žák 

 

    Simona Szabóová 

 

Zapisovateľka: Ivana Bahík 

 


